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Vragen van het lid Griffith (VVD) aan
de ministers van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties en van Justitie
over de werving van staatsraden door
de Raad van State. (Ingezonden 9 juli
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
advertentie van de Raad van State in
de Staatscourant van 20 mei 2009?1

2
Herinnert u zich de discussie in de
Tweede Kamer over transparantie bij
de werving van staatsraden door de
Raad van State? Op welke andere
wijze is en wordt publiciteit gegeven
aan vacature(s) bij de Raad van State
in het algemeen en voor staatsraad in
het bijzonder?

3
Kunt u aangeven waarom in de
advertentie van 20 mei 2009 de Raad
van State aangeeft het op prijs te
stellen te worden geattendeerd op
personen die de aandacht verdienen
bij het voorbereiden van een
aanbeveling voor de benoeming tot
staatsraad?

4
Deelt u de mening dat deze tekst bij
geïnteresseerden het beeld kan doen
ontstaan dat zij als individu niet
rechtstreeks kunnen solliciteren op
een opgevallen vacature van
staatsraad, maar dat zij voorgedragen
moeten worden door een instelling of
instantie? Is dat laatste ook de

bedoeling en strekking van dit
onderdeel van de tekst in de
advertentie?

5
Bent u bereid, om misverstanden te
voorkomen, de Raad van State te
vragen in toekomstige advertenties
duidelijk te maken dat
geïnteresseerden in de vacature van
staatsraad rechtstreeks, zonder
tussenkomst van een instantie of
instelling, kunnen solliciteren op een
functie van staatsraad?

1 Staatscourant nr. 20-2009.

Antwoord

Antwoord van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties), mede namens de
minister van Justitie (ontvangen
24 augustus 2009) Zie ook
Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 3350

1
Ja. Vooruitlopend op de aanvaarding
en inwerkingtreding van de wijziging
van de Wet op de Raad van State in
verband met de herstructurering van
de Raad van State heeft de Raad in
mei 2009 reeds een advertentie
geplaatst in SC, het medium dat na
hervorming van de Staatscourant een
van de functies daarvan heeft
overgenomen. De Raad wilde
ervaring opdoen met de nieuwe
procedure.

2
Ja.

De advertentie is ook verschenen in
het Weekblad voor fiscaal recht. Het
ging immers om een vacature
waarvoor in het bijzonder
deskundigheid op het terrein van het
belastingrecht is vereist.

3 en 4
Het is de eerste keer dat de Raad van
State op deze wijze een vacature die
op korte termijn binnen de Raad zal
ontstaan, onder de aandacht brengt.
Daarbij is gekozen voor de door de
Hoge Raad der Nederlanden
gebruikte formulering. De vergelijking
met de procedure voor vervulling van
vacatures in de Hoge Raad was
immers aanleiding voor de Kamer
wijziging in het wetsvoorstel te
bepleiten.
De tekst van de advertentie heeft er
overigens niet aan in de weg gestaan
dat er van de zeven reacties vijf
afkomstig waren van personen die
rechtstreeks hebben gesolliciteerd.

5
Ik zal de Vice-President van de Raad
van State verzoeken om dit in de
toekomst, na de aanvaarding van de
gewijzigde Wet op de Raad van State,
zo te doen. De toelichting op de
wetswijziging geeft een beeld van de
voornemens op dit punt.
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